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HÍREK 

JATE 
Az ösztöndíjak számfejtése új szoft-
verrel (ÁRION) történt. Emiatt 
késtek a kifizetések. 

# # * 

A lakhatási támogatás adatbázisa 
megsérült. A november 8-ával kez-
dődő héten készül el a korrekció, 
akkor lehet érdeklődni. 

# # # 

A következő ösztöndíj kifizetésére 
kb. november 15-én kerül sor. 

Szoc.tám. fellebbezésre november 
8-15-ig van lehetőség. Adatlapot a 
HÖK irodán találsz. 

Első évesek! Gyertek a diákigazol-
ványokért! Mivel utaztok?! 

### 

Novemberben a BTK-n választá-
sok lesznek. 

# # # 

November 26-án lesz a Hungáriá-
ban a Jogászbál. 

Mi ú j s ág a T T K - n ? 
N e m kellet tolongania annak a 
szegedi hallgatónak aki szeptem-
ber 29-én kilátogatott a TTK-s 
Kari Nap rendezvényeire. A nap-
pali rendezvények közül legnép-
szerűbbnek a White Goffe jazz-
k v a r t e t t k o n c e r t j e b i z o n y u l t . 
A publikum nagy része miután 
„megitta a fehér kávét" angolosan 
távozott a tetthelyről, az Irinyi 
Épület udvaráról. A „fesztivál" 
után beszélgettünk Hervay Tibor-
ral, a Természettudományi Kar 
Hallgatói Önkormányzatának el-
nökével. 

- Nem volt akkora a tötnegnyomor a ka-
ri napon, mint amit vártatok... 

- Ennek több oka is van. Egyfelől az 
egyetem nem egy zárt rendszer, ami-
nek megvan a saját fesztiválja. 
A JATÉ-n már rég megszűntek a cso-
portok, nincs akkora összetartás, mint 
másutt. Például az elsőéves prog-
matosok vannak háromszázan, nin-
csenek csoportokra bontva, nem 
alakulnak ki magok, nincsenek ve-
zéregyéniségek, inkább csak a haveri 
szint marad fent, és nehéz megmoz-
gatni a diáktársadalmat. Valamint már 
elveszett a rendezvénynek az a regi 
varázsa, hogy nem kell iskolába men-
ni. A diákok lógnak, dolgoznak, nem 
járnak be, és nem számít kuriózum-
nak egy olyan nap, amikor szünet 
van. A szándék mindenképpen meg-
volt, a szervezők két hétig ezen dol-
goztak, arról pedig, hogy nem volt tö-
meg, nem mi tehetünk. 

-Más. Hallottuk, hogy új dékán lett a 
TTK-n, Mezősi Gábor személyében. 

- Reméljük, hogy új lendületet hoz a 
karnak, ezt mutatja egyrészt a prog-
ramjában megfogalmazott célkitűzés, 
másrészt a negyedik dékánhelyettesi 
poszt létrehozása. 

- Konkrétan? 

- A gazdasági dékánhelyettesi poszt, 
amire az integrációban nagy szükség 
lesz. Ha azt sikerül a tanár úrnak 
megvalósítani a karon, amit a tanszé-
kén - ugyanis a Természetföldrajz 
Tanszék vezetője - , akkor sokat fo-
gunk profitálni belőle. 

- Ez több pénzforrást jelent a karnak, 
vagy jobb pozíciókat? 

- A karunk természeténél fogva sok 
pénzt emészt fel, viszont szellemi po-
tenciálja - kari szinten - kétségkívül 
a legmagasabb. Az akadémikusok 
számában, nemzetközi elismertség-
ben is. A szegedi felsőoktatás nívójá-
hoz a természettudományi kar hagyo-
mányosan ezzel járul hozzá. 

-Miben látod a szegedi természettudo-
mányi képzés magas színvonalának kul-
csát? 

- A hallgatók szürkeállományában, 
amaly a Dél-Alföldet tekintve a sze-
gedi TTK-n koncentrálódik. 
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